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Protokół Nr  27/2022 

ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Sejny 

w dniu 29 czerwca 2022 roku 
 

Posiedzenie wspólne komisji stałych Rady Gminy Sejny rozpoczęło się o godz. 900 

Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 1041 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sejny. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków komisji /lista obecności w zał./ 

 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Urzędu Gminy Sejny: 

1. Łostowski Dariusz Adam - Wójt Gminy,  

2. Zdancewicz Ewelina - Zastępca Wójta Gminy, 

3. Wojtanis Wojciech - projektant sieci wodociągowej, 

4. Pietuszewska Izabela - referent ds. gospodarki mieniem komunalnym,  

5. Palewicz Aneta - referent ds. rozliczeń gospodarki odpadami. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a. zmiany załącznika do Uchwały XXVI/205/2022 w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sejny w 

2022 roku, 

b. przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obrębu geodezyjnego Radziuszki w gminie Sejny, 

c. wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości opłaty, 

d. ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Sejny na rok szkolny  2022/2023, 

e. wyrażenia zgody na wypowiedzenie zmieniające warunki pracy i płacy z Radnym Gminy 

Sejny, 

f. odmowy wyrażenia zgody na wypowiedzenie zmieniające warunki pracy i płacy z Radnym 

Gminy Sejny, 

g. zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok, 

h. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2022-2028, 

i. udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Sejny, 

j. zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Sejny za 2021 rok, 

k. udzielenia Wójtowi Gminy Sejny absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

5. Wolne wnioski i informacje.  

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

do pkt. 1 

Otwarcie obrad. 

Posiedzenie wszystkich komisji otworzyła i przewodniczyła mu Raś Joanna Przewodnicząca Komisji 

Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska  

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

W obradach udział wzięli członkowie następujących komisji: 

➢ Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, 

➢ Komisji Budżetu i Finansów, Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury, 

➢ Komisji Rewizyjnej, 

➢ Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Wspólne posiedzenie komisji protokołowała Elżbieta Bruś. 
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do pkt. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad przez Państwa Radnych został przyjęty jednogłośnie. 

Głos zabrał Pan Wójt zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad w punkcie 4 o podpunkt „l” w 

brzmieniu: „l. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Pomorze 

o uznanie lasów za ochronne” 

Wniosek zgłoszony przez Pana Wójta został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodnicząca posiedzenia przedstawiła porządek obrad po zmianach, który został przez Państwa 

Radnych przyjęty jednogłośnie w niżej podanym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a. zmiany załącznika do Uchwały XXVI/205/2022 w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sejny w 

2022 roku, 

b. przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obrębu geodezyjnego Radziuszki w gminie Sejny, 

c. wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości opłaty, 

d. ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Sejny na rok szkolny  2022/2023, 

e. wyrażenia zgody na wypowiedzenie zmieniające warunki pracy i płacy z Radnym Gminy 

Sejny, 

f. odmowy wyrażenia zgody na wypowiedzenie zmieniające warunki pracy i płacy z Radnym 

Gminy Sejny, 

g. zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok, 

h. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2022-2028, 

i. udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Sejny, 

j. zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Sejny za 2021 rok, 

k. udzielenia Wójtowi Gminy Sejny absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok, 

l. zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Pomorze o uznanie lasów za ochronne. 

5. Wolne wnioski i informacje.  

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

do pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Protokół z poprzedniego wspólnego posiedzenia komisji stałych z dnia 2 czerwca 2022 roku 

w przedstawionej formie został przyjęty jednogłośnie. 

 

do pkt. 4, lit a 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały XXVI/205/2022 w 

sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Sejny w 2022 roku 

Pani Zdancewicz Ewelina - z-ca Wójta Gminy poinformowała, że brak wskazania finansowania wszystkich 

zadań wynikających z art. 11a ustawy o ochronie zwierząt oraz nowe orzecznictwo sądowe spowodowało 

wprowadzenie zmiany. 

 

Przewodnicząca Obrad odczytała projekt uchwały i poprosiła radnych o wnioski lub uwagi do projektu 

uchwały. Radni do projektu uchwały uwag i pytań nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 
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do pkt. 4, lit b 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obrębu geodezyjnego Radziuszki w gminie Sejny 

Głos zabrała Zdancewicz Ewelina - z-ca Wójta Gminy, podpierając się opinią wydaną przez Panią 

urbanistkę Jabłońską Katarzynę stwierdziła, że w związku z planowaną budową obwodnicy prowadzoną 

po zachodniej stronie miasta i jej przebiegiem, który jest na granicy z Gminą Sejny, obwodnica ma być 

zlokalizowana w bezpośrednim sąsiedztwie z działką 236. w związku z powyższym Pani urbanistka 

sugeruje, że nie jest zasadne łączenie planu, jeżeli połączyć oba plany to procedura planistyczna mogłaby 

się wydłużyć. 

Radny Pietruszkiewicz Romuald spytał, dlaczego radni dostali mapkę bez podziału na działki. 

Pani Zdancewicz Ewelina - z-ca Wójta Gminy poinformowała, że do uchwały Pani Urbanistyka 

zaktualizowała mapkę i dosłała aktualną w dniu wczorajszym wraz z podziałem na działki, tą mapkę 

otrzymacie Państwo wraz z uchwałą w dniu dzisiejszym na platformie E-Sesja. 

 

Przewodnicząca Obrad odczytała projekt uchwały i poprosiła radnych o wnioski lub uwagi do projektu 

uchwały. Radni do projektu uchwały uwag i pytań nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 4, lit c 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości opłaty 

Głos zabrała Pani Palewicz Aneta - referent ds. rozliczeń gospodarki odpadami poinformowała zebranych, 

że niniejsza uchwała zostaje podjęta bez zmiany stawek, ma na celu dostosowanie prawa miejscowego do 

obowiązujących przepisów ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

 

Przewodnicząca Obrad odczytała projekt uchwały i poprosiła radnych o wnioski lub uwagi do projektu 

uchwały. Radni do projektu uchwały uwag i pytań nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 4, lit d 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Sejny 

na rok szkolny  2022/2023 

Przewodnicząca Obrad odczytała projekt uchwały i poprosiła radnych o wnioski lub uwagi do projektu 

uchwały. Radni do projektu uchwały uwag i pytań nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 4, lit e 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie zmieniające 

warunki pracy i płacy z Radnym Gminy Sejny 

Przewodnicząca Obrad udzieliła głosu Radnemu Grzegorzowi Zubowicz, który przedstawił całą sytuację 

związaną z zatrudnieniem go w Nadleśnictwie Gołdap i z przebiegiem jego pracy w wyżej wymienionym 

Nadleśnictwie. 

Przewodnicząca Obrad odczytała projekt uchwały i poprosiła radnych o wnioski lub uwagi do projektu 

uchwały. Radni do projektu uchwały uwag i pytań nie wnieśli.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych 

Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie przez Państwo Radnych przy: 

2 głosach „za” 

7 głosach „przeciw” 

3 głosach „wstrzymujących się” 

 

do pkt. 4, lit f 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na wypowiedzenie 

zmieniające warunki pracy i płacy z Radnym Gminy Sejny 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Przewodnicząca Obrad poddała pod 

zaopiniowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 12 radnych 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Państwo Radnych przy: 

8 głosach „za” 

2 głosach „przeciw” 

2 głosach „wstrzymujących się” 

 

do pkt. 4, lit g 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok 

Głos zabrał Pan Dariusz Łostowski – Wójt Gminy, przedstawił Państwu Radnym treść projektu uchwały i 

poinformował, jakie zmiany w budżecie zostaną wprowadzone po podjęciu uchwały.  

Pan Wójt zwrócił uwagę Państwa Radnych na nową inwestycję „Przebudowa i nadbudowa „Domu 

Kultury” w Berżnikach z zakupem wyposażenia” poinformował zebranych, że został ogłoszony drugi 

przetarg w wyniku, którego został wyłoniono wykonawcę. Do inwestycji tej wkład własny gminy wynosi 

15 %. 

Radny Pietruszkiewicz Romuald spytał o zakres prac przewidziany przy remoncie domu kultury. 

Pan Wójt dokładnie poinformował, jaki jest zakres planowanych prac. 

Przewodnicząca Obrad - Radna Raś Joanna spytała, do kiedy jest termin realizacji tego projektu?   

Pan Wójt odpowiedział - do września 2023 roku. Podkreślił, że inwestycja ta rozpoczęła się w 2015 roku i 

trwa już 7 lat.  

Państwo Radni zauważyli, że nie jest to długi okres czasu, ludzie na wodę czekają już 30 lat. 

Radna Bednarek Agata spytała, czy jest możliwość ograniczenia wydatków - budżetu i jak to się ma do 

realizacji naszych projektów dróg. Podkreśliła, ze w tej chwili najważniejsze jest zakończenie rozbudowy 

szkoły, która została rozpoczęta i remonty dróg gminnych. A co z obietnicami względem Starostwa 

Powiatowego w partycypacji kosztów remontów dróg? – spytała Pani Radna.  

Zastępca Wójta Pani Zdancewicz Ewelina poinformowała, że Pan Wójt wraz z Panem Skupskim 

Krzysztofem, który jest odpowiedzialny za ten projekt, po naradzie okroili tak zapotrzebowanie, na ile 

pozwoliło na to dofinasowanie. 

Przewodnicząca Obrad Radna Raś Joanna spytała skąd zostały przesunięte środki na ten cel?  

Zastępca Wójta Pani Zdancewicz Ewelina odpowiedziała z Poćkun. 

Przewodnicząca Obrad Radna Raś Joanna spytała - ze szkoły?  

Zastępca Wójta Pani Zdancewicz Ewelina poinformowała, że zostały przesunięte terminy wykonania, więc 

stąd w tej chwili można przesunąć pieniądze.  

Radna Marcinkiewicz Danguole spytała – jeżeli teraz przesuwamy z Poćkun na dom kultury w Berżnikach, 

to skąd weźmiemy potem pieniądze na dołożenie do Poćkun? 

Rozwiązała się dyskusja. 

Radna Budowicz Grażyna - podkreśliła jak ważną rolę dla mieszkańców odgrywa dom kultury. 

Radny Pietruszkiewicz Romuald podkreślił, że jeżeli wkład własny gminy wynosi tylko 15 % to inwestycja 

jest warta realizacji. 

Zastępca Wójta Pani Zdancewicz Ewelina poinformowała, że jeżeli nie zostanie podpisana umowa z 

wykonawcą w terminie promesy to pieniądze dwa i pół miliona przepadną. 

Przewodnicząca Obrad Radna Raś Joanna zauważyła, że nikt nie jest przeciwny tej inwestycji tylko jest 

obawa żeby nie zabrakło pieniędzy na inwestycje drogowe w naszej gminie. 

Radna Marcinkiewicz Danguole spytała o wnioski złożone na drogi w gminie Sejny. 

Pan Wójt poinformował Państwa Radnych o wnioskach złożonych na drogi. 

Radna Bednarek Agata spytała, czy Pan Wójt ma zabezpieczone pieniądze na dofinansowanie remontów 

dróg gminnych remontowanych przez Powiat. 

Przewodnicząca Rady Pani Pietruszkiewicz Anna przypomniała o spotkaniu w Starostwie Powiatowym i o 

deklaracji ustnej ze strony Pana Wójta i zapewnieniu, że gmina dofinansuje remonty dróg znajdujących się 

na terenie naszej gminy. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych 

Przewodnicząca Obrad odczytała projekt uchwały i poprosiła radnych o wnioski lub uwagi do projektu 

uchwały. Radni do projektu uchwały uwag i pytań nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały przy: 

6 głosach „za” 

7 głosach „wstrzymujących się”. 
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do pkt. 4, lit h 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny 

na lata 2022-2028 

Przewodnicząca Obrad odczytała projekt uchwały i poprosiła radnych o wnioski lub uwagi do projektu 

uchwały. Radni do projektu uchwały uwag i pytań nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały przy: 

7 głosach „za” 

6 głosach „wstrzymujących się”. 

 

do pkt. 4, lit i 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Sejny  

Przewodnicząca Obrad zaproponowała Państwu Radnym, aby ww. projekt uchwały został rozpatrywany 

na jutrzejszych obradach Sesji Rady Gminy Sejny. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod względem formalnym. 

 

do pkt. 4, lit j 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Sejny 

za 2021 rok 

Przewodnicząca Obrad zaproponowała Państwu Radnym, aby ww. projekt uchwały został rozpatrywany 

na jutrzejszych obradach Sesji Rady Gminy Sejny. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod względem formalnym. 

 

do pkt. 4, lit k 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Sejny absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok 

Przewodnicząca Obrad zaproponowała Państwu Radnym, aby ww. projekt uchwały został rozpatrywany 

na jutrzejszych obradach Sesji Rady Gminy Sejny. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod względem formalnym. 

 

do pkt. 4, lit l 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Pomorze 

o uznanie lasów za ochronne 

Głos zabrała Pani Zdancewicz Ewelina - z-ca Wójta Gminy, poinformowała zebranych, ze 15 czerwca 2022 

roku Nadleśnictwo Pomorze zwróciło się z wnioskiem o zwiększenie powierzchni lasów ochronnych 

będących własnością Skarbu Państwa, położonych w granicach administracyjnych Gminy Sejny. W opinii 

Rady Gminy Sejny przyjęcie wykazu lasów ochronnych byłoby tylko restrykcją finansową dla Gminy, 

a nie dokumentem stwarzającym ochronę lasu. 

 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 5 

Sprawy różne 

Głos zabrał Pan Wojtanis Wojciech - poinformował Państwa Radnych, że zgodnie z obietnicą złożonym 

na czerwcowym posiedzeniu komisji zrobił wstępny kosztorys inwestorski w zakresie rozbudowy 

wodociągu gminnego w miejscowości Radziucie o długości 768,0 mb. Poinformował jak ma przebiegać 

wodociąg przez wieś. Na zakończenie swego wystąpienia poinformował, że całkowita wartość brutto tej 

inwestycji wyniesie 176 155,02 zł. 

Rozwiązała się dyskusja. 

Przewodnicząca Obrad Radna Raś Joanna spytała– Panie Wójcie mamy kosztorys i co dalej? 

Pan Wójt odpowiedział w tej chwili nie ma Pani Skarbnik jak wróci z urlopu to ustalimy skąd wziąć 

pieniądze. Pan Wójt stwierdził, że pieniędzy w budżecie należy szukać i robić ten wodociąg.  
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Pan Wójt poinformował Państwa Radnych, że 5 lipca planowany jest odbiór inwestycji wodociągowej i 

spytał czy ktoś z Państwa Radnych miałby chęć uczestniczyć w pracach tej komisji. W dalszej części swego 

wystąpienia poinformował, że główno dowodzącym tej komisji jest Pan Józef Pawlukiewicz. 

Państwo Radni zwrócili uwagę na zły stan dróg po inwestycji wodociągowej. 

Przewodnicząca Obrad Radna Raś Joanna odniosła się do wniosku złożonego przez Pana Wojtanisa i 

poinformowała wszystkich, że wniosek ten został przekazany do realizacji Panu Wójtowi, który jest 

organem właściwym do rozpatrzenia wniosków tego typu i odpowiada za gospodarkę finansową gminy. 

Radna Budowicz Grażyna- przypomniała, że inwestycje wykonane w miejscowości Berżniki w większej 

mierze są to inwestycje wykonane przez Powiat Sejneński. 

 

do pkt. 6 

Zamknięcie obrad 

Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca Obrad podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła 

wspólne posiedzenie wszystkich stałych Komisji Rady Gminy Sejny. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

      Protokółowała:                  PRZEWODNICZĄCY  OBRAD 

Inspektor ds. obsługi rady   

    

       Elżbieta Bruś                         Raś Joanna 


